

	<h2>Referat fra bestyrelsesmøde</h2>	<p>Den 26. oktober, kl. 19-21 i Klubhuset</p>
<p>Deltagere</p>	<p>Kim, Carsten, Peter, Jane og Rikke Og Palle og Torben</p>	

Dagsorden

<p>1.</p>	<p>Godkendelse af dagsorden og referat fra den 7. september Godkendt og godkendt. Referat Kim.</p>
<p>2.</p>	<p>Økonomi ved Palle Der er kommet lidt yderligere udgifter, bl.a. bus til DM hold, så det ser ud til at ende med et underskud på ca. 25.000 på årsregnskabet. Ansøgning om tilskud til idrætsanlæg ved Odense Kommune indsendt. Vi håber på i det mindste at få en dialog med kommunen.</p>
<p>3.</p>	<p>Brahetrolleborg, DM Stafet, sept 2023 Stævneleder Børge Pedersen. Banelæggere Klavs Madsen og Finn Mollerup. Andre funktionsledere – der blev drøftet diverse muligheder, som kontaktes for nærmere aftale.</p>
<p>4.</p>	<p>Vintercup 2023 Steder: Høgsholt OK Onse Bakker OK – Allan banelægger Langesø Nord - skovtilladelse i forhandling Natløb 23.02. Evt. Højstrup? Kim spørger. Det er besluttet at fortsætte med "corona-start". Vi skal på udkig efter en afløser for Lone til "Vintercupudvalget"</p>
<p>5.</p>	<p>Sportslørdag den 21/1</p>

	<p>Indsats og udbytte blev drøftet og det besluttedes, at vi fortsat ikke synes, der er tilstrækkeligt udbytte ved deltagelsen, så vi melder fra.</p>
6.	<p>Nyt om træning DM for hold – fantastisk indsats og fin placering</p> <p>Klubmesterskab den 12/1 i Lakkendrup.</p> <p>Børnetræningen søndag den 23.10. var meget tyndt besøgt. Vi bør gøre en indsats for at få en større "masse" i denne træning.</p> <p>Ungdomstræningen er bedre besøgt med 10-15 deltagere. Og har bl.a været på tur til Sverige.</p>
7.	<p>Nyt om kort Aktuelle projekter: Brahetrolleborg Nørresø, Høgsholt, Onse og Skibhus. Der er bemanding til korttegning, men der er behov for at få rekrutteret nogle nye til rekognoscering. Der er korttegningskursus 3.12. Udbredes gerne til alle relevante.</p>
8.	<p>Nyt fra DOF, Sydkredsen, og de fynske klubber Fællesmøde med Faaborg og Svendborg den 28/9- rigtig fint møde. Der blev udtrykt ønske om fællesbanner; vi har lavet et forslag, som Carsten sender til de øvrige til godkendelse Stafetsamarbejde: Carsten har ansøgt DOF – fremover skal man "melde fra" ift. stafetsamarbejde Overskudsdeling: Det blev besluttet, at OO får 50% og Faaborg og Svendborg hver 25%</p> <p>Sydkredsmøde den 31/10, hvem vil deltage? Måske Peter.</p>
9.	<p>Kommunikation Noget til hjemmesiden, nyhedsbrevet eller Facebook? Intet særligt behov.</p>
10.	<p>Eventuelt Næste bestyrelsesmøde den 7/12 kl 19-21</p>

Lisette har fået sponsoreret ca. 100 "gule veste" som vi mod betaling får trykt logo på

Vi holder ikke klubfest i denne sæson.

Der undersøges muligheder for at arrangere AHA løb.